

TABLE OF CONTENTS

目 录

Relationship between Job Stress and Job Burnout in Health-Care Workers of Governmental Hospitals in Developed Area

(经济发达地区公立医院医护人员工作压力与职业倦怠的关系)

Y. M. HOU, W. L. ZHANG.....1181

Tracing the Analysis of Status Consumption: From the Perspective to the Analysis of Influencing Factors

(地位消费探析的追踪：从视角到影响因素分析)

W. G. QU, D. CHEN.....1191

Study on Cult Members' Characteristics of Cognitive Biases and Its Relationship with Depression

(膜拜成员认知偏差特征与抑郁情绪关系的研究)

H. K. GUO, J. Q. ZHOU, Q. P. CHEN, X. P. LU.....1199

Study on the Influence of Father Involvement in Parenting on 3~6 Years Old Children's Emotional Expression

(父亲参与教养对 3~6 岁幼儿情绪表达影响的研究)

J. GU, W. J. SONG.....1205

Development and Validation of College Student' Empathy Scale

(大学生共情量表的编制和信效度检验)

X. W. ZHANG, Z. L. ZHONG, P. ZHOU.....1214

The Study of Two Cognitive Processes on Probability Matching

(概率学习的两种认知过程研究)

J. N. LI, Z. L. ZOU, Q. H. HE.....1223

The Preference for People with Facial Attractiveness—Explanations from Different Perspectives

(对面孔吸引力个体的偏爱—基于不同角度的解释)

H. L. SONG.....1233

The Relationship between College Students' Employment Anxiety, Career Decision-Making Difficulties and Self-Esteem

(高校大学生就业焦虑、职业决策困难与自尊之间的关系研究)

C. C. LIU.....1240